
 
 
Äldrerådet 12 maj 2021 

Närvarande: Från Medpro Semir Facic, från SPF Lena Kock och Lisette Lindenström, från PRO 

Ulla Stang och Britt-Marie Lundin. 

Vaccinationerna fortsätter och idag har ett antal fått dos två och man fortsätter med födda 

1965 och äldre. I ishallen arbetar bara extraanställd personal så det påverkar inte den 

vanliga verksamheten på vårdcentralen. Vad gäller vaccinationsintyg kommer dessa att 

handhavas av Socialstyrelsen så det går inte att kontakta Medpro för att få ett sådant. Vi får 

avvakta kommande information från Socialstyrelsen. 

Vid alla kontakter med Vårdcentralen – ring eller använd 1177. Mejl fungerar inte säkert så 

undvik det. 

Under sommaren kommer bemanningen på Vårdcentralen att vara lägre på grund av 

semestrar men på Ishallen kommer vaccinationerna att fortsätta som nu med den 

extraanställda personalen. Från den 28 juli övergår man från Ishallen till Bollhallen vid 

Karlberg. Information om detta kommer i juli. 

Det är nu klart vem som blir Semirs efterträdare och han heter Fredrik Skärlund och kommer 

från apotekssfären. 

Nästa möte är inbokat till den 16 juni kl. 13.15. 

Vid noteringarna 
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